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PROTOKOLL 4/12 
 

Protokoll fra møte i oppvekst -, miljø og kulturkomiteen i Bydel Grünerløkka 5. juni 2012 
kl. 18:00 i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57, inngang Korsgata. 
 
Åpen halvtime:  
Det var ingen fremmøtte til åpen halvtime. 
 
Opprop: 
 
Til stede: Anita Wold (V) leder, Marius H. Sørensen- Sjømælling(A) nestleder Silje Njarde 
Tangnes(A), Heidi K. Jakobsen(A), Camilla Verdich(H), Margrete Valler(MDG), Bjørn G. 
Myhrvold(F), Mari Røsjø(R) Signe Ropeid Sæbø(SV)   
 
 
Fra administrasjonen møtte: Avdelingsdirektør, Øyvind Henriksen, og møtesekretær Hodan 
Ismail Ahmed. 
 
Godkjenning av innkalling:  
Innkallingen enstemmig godkjent. 
 
Godkjenning av sakskart:  
Sakskartet enstemmig godkjent. 
 
Informasjon 
● Skriftlig 
Referat fra idédugnad på Frydenberg skole 
  
● Muntlig: 
Seksjonssjef for kultur og fritid, Hanna Knoff, informerte om kultur- og fritidstilbudet til 
bydelen, i tillegg til bydelens arbeid med kriminalitetsforebyggende arbeid gjennom Salto og 
botilbudene for ungdom som bydelen drifter.  
 
Seksjonssjefen informerte også om kommende prosjekter, som å bruke Deichmanns bibliotek 
på Schous plass til å lage en fritidsarena for ungdom som bor sentralt på Grünerløkka. Knoff 
fortalte også om bydelens kvalifiserings- og sommerjobbprosjekter for ungdom. 
 
 
Status handlingsplan for klimagasser: 
Administrasjonen opplyste om at et forslag til handlingsplan for klimagasser vil bli presentert 
på første møte i OMK etter sommeren. 
 
Innmeldte spørsmål fra Venstre   
Spørsmål 1: 
I bydelens parker ligger det masse rot og søppel etter solskinnsdager og i helgene. På disse 
dagene er søppelkassene fulle, spesielt rundt de mest populære områdene i Sofienbergparken 
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og Birkelunden. Er det planer om å kjøpe inn flere søppelkasser? Hvor mye vil det koste å 
kjøpe inn tilstrekkelig søppelkasser for at disse skal ivareta mengden søppel i helgene? 
 
Spørsmål 2: 
I løpet av våren har det blitt plantet nye trær i Sofienbergparken. Det er flott! Men noen av 
trærne er blitt plantet slik at de i fremtiden vil gi skygge i det mest populære området i 
Sofienbergparken. På solrike dager er det stappfullt på de områdene i parken som har kveldsol, 
og vi frykter at det vil bli enda trangere om plassen i det området hvor trærne komme til å 
skygge for kveldssolen (det nord-østlige hjørnet av Sofienberg parken). I tillegg kan flere trær 
gjøre det mørkt og utrygt på mørke høst/vinterkvelder. 
Hvem har ansvaret for beplantning i bydelens parker? Hvordan kan vi få en dialog om 
beplantning om trær i parken? 
 
 
Administrasjonens svar: 
 
1)Det er jevnt over nok kapasitet i parkene, men vi får alltid noen topper i løpet av året som vi 
ikke klarer å demme opp for. Vi ser hele tiden på plasseringen av avfallsbeholderne og det vil 
således være aktuelt å omplassere avfallsbeholdere til de mest brukte områdene. I 
Sofienbergparken planlegges det også innkjøp av såkalte moloker, dvs. nedgravde 
avfallsbeholdere med kapasitet på enten 3000 eller 5000 liter. Når disse er anskaffet og 
utplassert vil det være aktuelt å omplassere noen av avfallsbeholderne i Sofienbergparken til 
andre parker der det er behov, som for eksempel Birkelunden. 
 
NCC tømmer søplekassene hver morgen, mandag til fredag, og at seksjon for kvalifisering og 
miljø tømmer på ettermiddagene. Dvs. at vi tømmer avfallsbeholderne våre 2 ganger daglig på 
godværsdager i sommerhalvåret. Seksjon for kvalifisering og miljø plukker avfall hver dag, og 
plukker og tømmer også i helgene. 
 

2)Planting av trær er Bymiljøetatens ansvar. Bydelsadministrasjonen er klar over 
problemstillingen nyplantingen reiser og vil ta dette opp med etaten. Spesielt er vi opptatt av 
nyplantet allé langs gruset gangvei nordvest i parken. Etter vår vurdering er det her nødvendig å 
supplere plantingen med ny belysning her. Bymiljøetaten tilskrives om dette. Nyplantingen er 
imidlertid også utført med tanke på at en del av eksisterende trær er i ferd med å oppnå en svært 
høy levealder og at disse derfor planlegges å tas ut. Nyplantingen er således en del av en 
langsiktig planlegging hvor nye trær plantes og vokser opp før gamle fjernes. 
 
Eventuelt: 
 
Merknad fra MDG 
MDG informerte komiteen om møteplasser på kryss og tvers, et arrangement og møteplass for 
grønne - og sosiale entreprenører. Initiativet er tverrpolitisk og vil arrangeres torsdag 7.juni kl 
19:00 på pop up hub på Fredensborg.  
 
Merknad fra Rødt. 
”Rødts representant har blitt kjent med at Torgeir Fjeld har valgt å melde seg ut av Rødt og å 
melde seg inn i SV. Uten en representant i Bydelsutvalget blir det mer utfordrende enn tidligere 
for oss som er igjen i partiet å ivareta de forpliktelsene vi har overfor våre velgere. Vi har 
kommet til at vi vil forsøke etter beste evne å oppfylle ønskene for representasjon fra de som 
stemte på partiet, og vil derfor videreføre vårt arbeid i komiteen. Vår oppgave er å fremme 
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Rødts politikk, med forslag som er i tråd med det programmet vi har blitt valgt inn i 
Bydelsutvalget på. Nå vil dette arbeidet først og fremt skje i komiteen.”       
 
 
Heidi K. Jakobsen(A) opplyste om at på grunn av flytting vil hun ikke lenger kunne fortsette 
som medlem i OMK(bydelsutvalg Grünerløkka), vara vil stille. 
 
Silje Njarde Tangnes(A)opplyste om at på grunn av flytting vil hun ikke lenger kunne fortsette 
som medlem i OMK (bydelsutvalg Grünerløkka), vara vil stille.  
 
Sekretær for oppvekst -, miljø- og kulturkomiteen skal slutte, ny konsulent i 
oppvekstavdelingen er ansatt og vil være sekretær for komiteen. Hun kommer på første møte i 
OMK etter sommeren.  
 
Saker behandlet under møtet: 
   
SAK 13/12 PROTOKOLL FRA MØTE I OPPVEKST, MILJØ OG 
KULTURKOMITEEN, 17. APRIL 2012 
 
Merknad fra H  
Feil i voteringen i protokollen. Administrasjonen opplyste om at dette vil bli rettet. 
 
H presiserte at det var 3 som stemte for Hs sekundærforslag i sak 12/12. Det var H, F og V. 
Administrasjonene opplyste om at dette ville bli rettet.  
 
SAK 14/12 HØRINGSUTKAST PLAN FOR IDRETTS OG FRILUFTSLIV 2013-2016  
Saksnr. 201290005  

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Oppvekst, miljø og kulturkomiteen har forståelse for at handlingsprogrammet har blitt redusert 
sammenliknet med tidligere planer for å stemme bedre overens med de antatte midler som vil 
bli bevilget til idrettsformål. Oppvekst, miljø og kulturkomiteen mener likevel at Bydel 
Grünerløkka bør prioriteres høyere enn det de har blitt gjort i handlingsplanen. Dette på 
bakgrunn av at bydelen har dårligst dekning når det gjelder fotballbaner og er en av de dårligste 
når det gjelder hallflate pr. innbygger. Videre preges indre by av høyere befolkningstetthet, 
lengre avstand til friluftsområder i marka og en kraftig vekst i enkelte områder enn byen 
forøvrig.  
 
Det er viktig å tilrettelegge for fysisk aktivitet for mennesker med funksjonsnedsettelse. 
Oppvekst, miljø og kulturkomiteen mener dette er godt beskrevet i planen. 
 
Parker som forvaltes av Bymiljøetaten er i utkast til plan for idrett og friluftsliv beskrevet i 
egne avsnitt, mens parker som forvaltes av bydelene er kun beskrevet i ett samleavsnitt. 
Oppvekst, miljø og kulturkomiteen mener det er unaturlig at kun parkene som forvaltes av 
etaten beskrives nærmere, når flere av bydelenes parker har like stor betydning som parkene 
etaten forvalter. Oppvekst, miljø og kulturkomiteen mener at planen bør vektlegge hvor 
betydningsfulle de lokale parkene som forvaltes av bydelene er for Oslos innbyggere. Den 
sterke befolkningsveksten gjør at de blir stadig viktigere, og at de samtidig får større behov for 
vedlikehold og oppgradering grunnet økt bruk og større slitasje. Bydelene som forvalter lokale 
parker bør sikres tilstrekkelige midler til drift og vedlikehold av disse. 
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Det bør være opp til den enkelte bydel å organisere samarbeidet med interessenter knyttet til 
friluftsliv og grøntarealer. 
 
Oppvekst, miljø og kulturkomiteen viser for øvrig til vedtak i BU-sak 12/12, i forhold til 
prioritering av idrettsanlegg i bydelen: 
Dælenenga – flerbrukshall med kampsportarena 
Caltexløkka – klubbhus 
Halsevangen 35 – Turnhall (utvidelse) 
Ola Narr – kunstgressbane 
Hasle – kunstgressbane 
Øvre Foss skatepark – skateanlegg 
Christania minigolfklubb – innendørs lokaler for minigolf 
 
Rs forslag til vedtak: 
Endre setningen “Oppvekst, miljø og kulturkomiteen har forståelse for at handlingsprogrammet 
har blitt redusert sammenliknet med tidligere planer for å stemme bedre overens med de antatte 
midler som vil bli bevilget til idrettsformål.” til ” Oppvekst, miljø og kulturkomiteen mener at 
det er beklagelig at handlingsprogrammet har blitt redusert sammenliknet med tidligere planer 
fordi de antatte midler til idrettsformål vil minke.” 
 
MDGS endringsforslag til vedtak:  
Oppvekst-, miljø- og kulturkomiteen mener at det er beklagelig at handlingsprogrammet er blitt 
redusert sammenliknet med tidligere planer. 
 
MDGs tilleggsforslag 1: 
OMK støtter et tettere samarbeid mellom Utdanningsetaten og naturvern- og 
friluftsorganisasjonene for å oppnå det kommunale målet om at alle skoler skal få uteskole som 
fast tiltak i sin miljøundervisning. 
  
MDGs tilleggsforslag 2:  
OMK ser at noen av anleggene har behov for tyngre vedlikehold eller 
rehabilitering. Vi ønsker det skal vurderes tettere samarbeid med næringslivet som kan hjelpe 
denne finansieringen og relevante aktører som kan skjøtte dette arbeidet. Dette kan inngå i 
deres samfunnsansvar eller reklamefinansieres. Allerede planlegges det utplassert 
reklamefinansierte toalettene i de parkene der behovet er størst, og tilvarende samarbeid kan 
utvides. Dette vil også kunne bistå et helårlig tilbud, f. eks av toaletter i friområder. 
 
Voteringsorden:  
MDGs endringsforslag ble satt opp mot Rs forslag til endring i første setning. 
Deretter ble bydelsdirektørens forslag første setning satt opp mot MDGs endringsforslag. 
Deretter stemte komiteen over resten av bydelsdirektørens forslag.  
Tilslutt stemte komiteen over MDGs tilleggsforslag 1 og MDGs tilleggsforslag 2. 
 
Votering: 
MDGs endringsforslag vedtatt med 5(V, 3A, MDG), mot 4( H, F, R, SV) stemmer for Rs 
forslag. 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 5( H, F, V, 2A)mot 4( 1A, MDG, SV, R) stemmer for 
MDGs forslag. 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 8( H, F, MDG, 3A, V, SV)mot 1(R)stemmer. 
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MDGs tilleggsforslag 1 vedtatt med 6(MDG, SV, R, 3A) mot 3(H, V, F) stemmer. 
MDGs tilleggsforslag 2 vedtatt med 7 (3A, MDG, H, F, V) mot 2(SV, R) stemmer. 
 
 
Vedtak: 
Oppvekst, miljø og kulturkomiteen har forståelse for at handlingsprogrammet har blitt redusert 
sammenliknet med tidligere planer for å stemme bedre overens med de antatte midler som vil 
bli bevilget til idrettsformål. Oppvekst, miljø og kulturkomiteen mener likevel at Bydel 
Grünerløkka bør prioriteres høyere enn det de har blitt gjort i handlingsplanen. Dette på 
bakgrunn av at bydelen har dårligst dekning når det gjelder fotballbaner og er en av de dårligste 
når det gjelder hallflate pr. innbygger. Videre preges indre by av høyere befolkningstetthet, 
lengre avstand til friluftsområder i marka og en kraftig vekst i enkelte områder enn byen 
forøvrig.  
 
Det er viktig å tilrettelegge for fysisk aktivitet for mennesker med funksjonsnedsettelse. 
Oppvekst, miljø og kulturkomiteen mener dette er godt beskrevet i planen. 
 
Parker som forvaltes av Bymiljøetaten er i utkast til plan for idrett og friluftsliv beskrevet i 
egne avsnitt, mens parker som forvaltes av bydelene er kun beskrevet i ett samleavsnitt. 
Oppvekst, miljø og kulturkomiteen mener det er unaturlig at kun parkene som forvaltes av 
etaten beskrives nærmere, når flere av bydelenes parker har like stor betydning som parkene 
etaten forvalter. Oppvekst, miljø og kulturkomiteen mener at planen bør vektlegge hvor 
betydningsfulle de lokale parkene som forvaltes av bydelene er for Oslos innbyggere. Den 
sterke befolkningsveksten gjør at de blir stadig viktigere, og at de samtidig får større behov for 
vedlikehold og oppgradering grunnet økt bruk og større slitasje. Bydelene som forvalter lokale 
parker bør sikres tilstrekkelige midler til drift og vedlikehold av disse. 
 
Det bør være opp til den enkelte bydel å organisere samarbeidet med interessenter knyttet til 
friluftsliv og grøntarealer. Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen støtter et tettere samarbeid 
mellom Utdanningsetaten og naturvern- og friluftsorganisasjonene for å oppnå det kommunale 
målet om at alle skoler skal få uteskole som fast tiltak i sin miljøundervisning. 
 
Oppvekst, miljø- og kulturkomiteen ser at noen av anleggene har behov for tyngre vedlikehold 
eller rehabilitering. Vi ønsker det skal vurderes tettere samarbeid med næringslivet som kan 
hjelpe denne finansieringen og relevante aktører som kan skjøtte dette arbeidet. Dette kan inngå 
i deres samfunnsansvar eller reklamefinansieres.  
 
Allerede planlegges det utplassert reklamefinansierte toalettene i de parkene der behovet er 
størst, og tilvarende samarbeid kan utvides. Dette vil også kunne bistå et helårlig tilbud, f.eks 
av toaletter i friområder 
 
Oppvekst, miljø og kulturkomiteen viser for øvrig til vedtak i BU-sak 12/12, i forhold til 
prioritering av idrettsanlegg i bydelen: 
Dælenenga – flerbrukshall med kampsportarena 
Caltexløkka – klubbhus 
Halsevangen 35 – Turnhall (utvidelse) 
Ola Narr – kunstgressbane 
Hasle – kunstgressbane 
Øvre Foss skatepark – skateanlegg 
Christania minigolfklubb – innendørs lokaler for minigolf 
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SAK 15/12 GJENNOMGANG AV BARNEVERNET I BYDEL GRÜNERLØKKA - 
STATISTIKK OG STATUS FOR 2011 OG FØRSTE KVARTAL 2012.  
Forslaget fra Arbeiderpartiet: 
 
Bakgrunn 
Arbeiderpartiet anser barnevernet i bydelen for en viktig og stor aktør i forhold til å ivareta 
barn og ungdoms oppvekstsvilkår i bydelen. Dette kom også tydelig frem i BU diskusjon 
rundt vedtak av budsjett for 2012. Det ble også gitt signaler fra bydelsdirektøren i BU møte 
15.des på at bydelens budsjett for 2011 ville gå i pluss og at det var muligheter for å gjøre 
større justeringer på budsjettet for 2012 ved revidering av budsjettet i juni 2012. 
 
Forslag 
På bakgrunn av dette ber Grünerløkka Arbeiderparti om en grundig og skriftlig gjennomgang 
av statistikk for bydelens barnevernsarbeid i 2011 og første kvartal 2012. 
 
Gjennomgangen bør inneholde følgende elementer; 

- Antall barn i barnevernets ansvar pr 01.01.2011 

- Antall bekymringsmeldinger mottatt i 2011 

- Antall saker henlagt i 2011 (Ble noen av sakene åpnet etter henleggelse pga nye 
bekymringsmeldinger? I så fall hvor mange?) 

- Antall nye saker opprettet med bakgrunn i bekymringsmelding mottatt etter 

01.01.2011 

- Antall barn totalt under barnevernets ansvar pr 31.12.2011 

- Antall institusjonsplasser benyttet i 2011 (2012) 
o Fordelt på alderskategoriene; 0-6 år, 7-12 år og 13-18 år 

- Antall kommunale fosterhjem benyttet i 2011(2012) 

o Fordelt på alderskategoriene; 0-6 år, 7-12 år og 13-18år 

- Antall statlige fosterhjem benyttet i 2011 

o Fordelt på alderskategoriene; 0-6 år, 7-12 år og 13-18 år 
- Antall barn/ungdom med ettervernsavtale(18-23 år) med bydelens barnevern i 

2011 og 2012.  

 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsdirektøren svarer på spørsmålene til junimøtene i OMK og BU sammen med 
tertialmelding/ statistikk og revidert budsjett. 
 
Vedtak:  
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Svar fra administrasjonen: 

 
GJENNOMGANG AV STATISTIKK FOR 2011 OG FØRSTE KVARTAL 2012 
 

1. Antall barn i barnevernets ansvar pr. 1.1.2011: 

400 barn: 
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 91 undersøkelsessaker 
 309 tiltakssaker 
 
I tillegg hadde vi tilsynsansvar for ni barn, som er plassert i vår bydel av andre 
barneverntjenester.  
 
 

2. Antall bekymringsmeldinger mottatt i 2011: 

382 (gjelder 353 barn) 
 
 

3. Antall saker henlagt i 2011: 

Henlagte meldinger:  80 
11 barn fikk nye bekymringsmeldinger etter 
meldingshenleggelse, av dem ble en igjen henlagt, 10 gikk til 
undersøkelse. 
Fire av disse 10 undersøkelsene ble henlagt, fem ble opprettet 
som tiltakssaker, og en undersøkelse var ikke konkludert 
31.12.2011. 

 
Henlagte undersøkelser: 202 

13 barn fikk nye bekymringsmeldinger etter henleggelse av 
undersøkelse.  
Av disse 13 ble en henlagt på meldingsstadiet, ni ble henlagt 
etter ny undersøkelse og tre ble opprettet som tiltakssaker.  

 
Avsluttede tiltakssaker: 103 

Seks barn fikk nye bekymringsmeldinger i løpet av året, etter 
avslutning.  
Av disse seks ble fire henlagt på meldingsstadiet, to gikk til 
undersøkelse og begge disse undersøkelsene ble henlagt. 

 
 

4. Antall nye saker opprettet med bakgrunn i bekymringsmeldinger mottatt etter 1.1.2011: 

299 
 

5. Antall barn totalt under barnevernets ansvar 31.12.2011: 

422 barn: 
 355 tiltakssaker  

67 ikke konkluderte undersøkelsessaker 
 
I tillegg hadde vi tilsynsansvar for ni barn, som er plassert i vår bydel av andre 
barneverntjenester.  

  
 

6. Antall institusjonsplasser benyttet i hele 2011: 

Antall barn plassert på institusjon i løpet av 2011: 36 
 

0-5 år: 5 
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Av disse fem flyttet ett barn tilbake til hjemmet og to flyttet fra institusjon til 
fosterhjem. 

 
6-12 år: 11 

Av disse 11 flyttet tre barn tilbake til hjemmet, ett flyttet fra institusjon til fosterhjem og 
ett barn flyttet fra institusjon til fosterhjem og deretter tilbake til institusjon. 

 
13-17 år: 14 

Av disse 14 flyttet fire barn fra en institusjon til en annen, to flyttet til egen bolig/hybel 
med oppfølging og ett barn flyttet tilbake til hjemmet. 

 
Over 18 år: 6 

Av disse seks flyttet ett barn/ungdom tilbake til hjemmet, og fire flyttet til egen 
bolig/hybel med oppfølging. 

 
(Alderskategoriene er justert noe, i forhold til alderskategoriene som det spørres etter, på bakgrunn 
av kategoriene vårt datasystem benytter). 

 
 

7. Antall institusjonsplasser benyttet i 2012: 

Antall barn plassert på institusjon i løpet av første tertial 2012: 24 
 
0-5 år: 1 
 
6-12 år: 8 

Av disse åtte flyttet ett barn tilbake til hjemmet. 
 
13-17 år: 15 

Av disse 15 flyttet ett barn tilbake til hjemmet, og ett flyttet fra institusjon til hjemmet, 
for deretter å flytte tilbake til institusjon. 
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8. Antall kommunale fosterhjem benyttet i 2011:  

Antall barn boende i fosterhjem i 2011: 77 
 

0-5 år: 8  
Av disse åtte flyttet ett barn fra fosterhjem til institusjon.  

 
6-12 år: 25 

Av disse 25 flyttet ett barn tilbake til hjemmet, ett flyttet direkte til institusjon og to 
flyttet til institusjon etter å ha flyttet fra et fosterhjem til et annet. 

 
13-17 år: 28 

 
Over 18 år: 16 

Av disse flyttet ett barn/ungdom til egen bolig/hybel. 
 

(Alderskategoriene er justert noe, i forhold til alderskategoriene som det spørres etter, på bakgrunn 
av alderskategoriene vårt datasystem benytter)  

 
 

9. Antall kommunale fosterhjem benyttet i 2012: 

Antall barn boende i fosterhjem i første tertial i 2012: 71 
 

0-5 år: 8 
 

6-12 år: 17 
 

13-17 år: 31 
 

Over 18 år: 15 
Av disse 15 flyttet ett barn/ungdom fra et fosterhjem til et annet. 

 
 

10. Antall statlige fosterhjem benyttet i 2011/2012: 

Bydelsbarnevernet benytter kun kommunale fosterhjem. 
Forskrift om særskilte bestemmelser på barnevernområdet for Oslo kommune, sier følgende: 
«De plikter, oppgaver og den kompetanse som etter lov om barneverntjenester skal ivaretas av 
statlig regional barnevernmyndighet skal i Oslo kommune ivaretas av kommunen.» 
 

 

11. Antall barn/ungdom med ettervernsavtale (18-23 år) med bydelsbarnevernet i 2011 og 
2012: 

2011: 60 
Første kvartal 2012: 40 
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Vedtak: 
Gjennomgang av barnevernet i Bydel Grünerløkka statistikk og status for 2011 og første 
kvartal 2012 tas til orientering. 
 
Merknad fra H: 
Hva ligger i kravene til rapportering fra bystyret med hensyn til administrasjonens 
opplysningsplikt til bydelsutvalget?  Hvordan forholder bydelen seg til dette?  
 

Svar fra administrasjonen 
Administrasjonen opplyser om at de er pålagt av bystyret om rapportering til bydelsutvalg 
angående status av barnevern. Bydelen forholder seg til dette ved å svare på spørsmål og 
rapporteringsønsker fra bydelsutvalget. 
 
SAK 16/12 TERTIALRAPPORTERING PER 1. TERTIAL 2012. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Tertialrapport og tertialstatistikk for Bydel Grünerløkka per 1. tertial 2012 tas til orientering. 
 
Vedtak 
Tertialrapport og tertialstatistikk for Bydel Grünerløkka per 1.tertial 2012 tas til orientering. 
 
 
Oslo 5.juni 2012 
 
Hodan Ismail Ahmed 
sekretær 
Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen 
 
 
 
  
  
  

 


